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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till miljö- och klimatminister Isabella Lövin (MP)

2020/21:747 Slutförvaret av kärnavfall

Instans efter instans har nu givit positiva besked inför beslutet om att etablera 
ett slutförvar av det svenska kärnavfallet. Enligt Strålsäkerhetsmyndigheten 
finns alla de underlag på plats som skulle möjliggöra ett beslut i frågan. Som 
tillsynsmyndighet på området borde rimligen deras ord väga relativt tungt.

Tyvärr lyser ett beslut i frågan med sin frånvaro, vilket får konsekvenser för 
Svensk Kärnbränslehanterings (SKB) redan nästan fulla mellanlager Clab. Om 
inte ett slutförvar kommer på plats kommer det att krävas stora investeringar 
för att öka förvaringskapaciteten i brist på slutlig lösning. 

Det skapar dessutom osäkerhet för kärnkraftsindustrin, vilket är förknippat med 
risker, när ett besked dras i långbänk.

Med anledning av detta vill jag fråga miljö- och klimatminister Isabella Lövin:

 

När tror ministern att vi kan vänta ett beslut i fråga om SKB:s slutförvar vid 
Forsmark?

………………………………………

Lars Püss (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-11-30
Besvaras senast
2020-12-09 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


